
1. Mötet öppnas

2. Information från huvudstyrelsen
- Diskussion om vem som äger Åbyvallen och hur det kan lösas.
- Vaktmästaren behöver tydligare arbetsuppgifter och bättre kommunikation.
- Skidsektionen kan få överblivna mattor från gymmet.
- Samarbete med Valbo FF om gymmet, chans till gruppträning i ny lokal.
- VAIF kanske tar över gymmet i framtiden, beror på hur det går för föreningen.
- VAIF saknar valberedning, skidsektionen måste hitta folk till den.
- Förfrågan om ny Padelsektion i VAIF, kräver att en styrelse tillsätts.

3. Snack om Idrottsservice och deras jobb med fakturor, kvitton och bokföring. Oklarheter kring hur detta
ska hanteras framåt.

4. Ekonomi
- Anmälningsavgifterna har ökat, budgeterat 15 000 kr men fick in 25 000 kr.
- Triathlon ska faktureras årsavgifter.
- Bättre rutiner för inbetalningar, inklusive Swish.
- Viktigt att informera om kommande utgifter.
- Sammanställning av info om redovisning av Swish.
- Caroline bjuder in till möte i augusti om kostnader, skickar underlag till Linda, David och Henrik.
- Skidsektionen har 280 558 kr i kassan.

5. Vaktmästarens uppgifter
- Laga staket, start- och målpelare, måla staket.
- Sätta upp spårmärken enligt tavla, märkena finns i källaren.
- Sätta upp skyltar för åkriktning.
- Röja sly på grusplanen.
- Fixa iordning reflexbanan, David och Jenny ansvarar, kanske göra karta också.
- Städa förråd, bygga hyllor och se över förvaring.
- Jens kollar om huvudstyrelsen kan betala för utbildning till vaktmästaren.

6. Serietävling
- Startar 27/8, varje tisdag till 24/8.
- Nummerlappar hanteras som förra året.
- Kolla möjligheten att fixa foodtruck.
- Carolyn inventerar och köper pokaler och klistermärken med klubblogga.
- Jens ordnar klistermärken, Carolyn kollar måttet och meddelar Jens.

7. Anläggning och underhåll
- Skoter och fyrhjuling på service, kolla om vaktmästaren kan köra iväg dem. Låna eller hyr skoter vid behov.
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8. Städdag
- Veckan innan serietävlingarna, tisdag 20/8.
- David ordnar två nya kodlås till toaletterna.

9. Bidrag
- Caroline kollar hur man söker bidrag.
- Huvudstyrelsen har 100 000 kr som sektionerna kan söka.
- Kolla om vi kan söka bidrag för Orsalägret, boende, spårkort.
- Eventuellt söka bidrag för utrustning och vallning.

10. Träning
- Fundera hur vi skapar bättre laganda.
- Välja ut några tävlingar att fokusera på.
- Tränarmöte för att sätta fokus för året och planera aktiviteter som svetsar samman klubben. Kolla datum i
tränarchatten, gärna innan sommaren.

11. Mötet avslutas
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